
Interpelácia č. 87/2018   
 

 

5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 1.8.2018  

 
 

Tomko: 

Interpelácia je na mestskú plaváreň. Chcel by som sa spýtať, zrejme oddelenia finančného, či 

sú všetky požiadavky voči firmám, ktoré robili rekonštrukciu strechy a plášťa plavárne, 

všetky požiadavky, či sú uhradené. Či nie sú tam nejaké pozdĺžnosti voči týmto firmám, či sa 

nedopracujeme k tomu, ako momentálne máme požiadavky, alebo pán Havrilčák má 

požiadavky voči mestu, či je to všetko už uhradené a je to v poriadku.  

 

Ing. Duč: 

K tejto otázke poviem len toľko, že všetky došlé faktúry, alebo dodávateľské faktúry 

súvisiace s plavárňou sú uhradené a boli uhradené v termíne splatnosti.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 


